
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 2. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 412
Har det været en prioritet for ministeren at undersøge provenueffekterne af en nikoting-
rænse på 9 mg. pr. pose, der dermed aktivt sænker det gennemsnitlige afgiftsbelagte 
nikotinindhold pr. solgt dåse, hvilket alt andet lige vil føre til et lavere afgiftsprovenu pr. 
solgt dåse grundet nikotinafgiftens indretning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lars Boje Mathiesen 
(BP).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Mathiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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